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ÅRSMÖTE FRÄMBY UDDE 13 APRIL 2011 
 
Det blev ett trevligt årsmöte ute på Främby Udde med ett 20 tal medlemmar. Filmvisning med 
fantastiska bilder från bl a Hellmansö. Nyuppdaterat medlemsregister som Christina Schedwin lagt 
ner mycket tid att få ordning o reda i. Ekonomin har ökat tack vare sponsring från olika medlemmar. 
Det känns bra att börja så inför ett nytt år. Nu jobbar vi vidare mot vårt mål och med planerna på 
södra centrum som nu verkar bli verklighet så kommer vi allt närmare Tisken i stadsplaneringen vilket 
betyder mycket. 
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